

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 20-04-2025 02:09:26 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 20-04-2025 02:09:26 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. was held on 11:30 On 20-04-2025 at Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 86.46%.	عقدت الهيئة العامة لشركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية بتاريخ 20-04-2025 على 11:30 اجتماعا غير عادي وذلك في Zoom وبنسبة حضور 86.46%.
Subject: Other	الموضوع: آخر
Approval to establish a local limited liability company fully owned by the Arab Company for the Manufacture of Pesticides and Veterinary Medicines with a capital of 19,000 dinars, managed by a general manager, and its objectives include: Seed and seed trading. • Wholesale trade in agricultural machinery, equipment, and supplies. • Retail trade in agricultural materials. • Wholesale trade in fertilizers and agricultural chemical products. • Veterinary medicine trade (veterinary medicine warehouse). 2. Approval of the Board of Directors' authorization to follow up on registration procedures with the Companies Control Department.	1. الموافقة بالإجماع على تأسيس شركة ذات مسؤولية محدودة محلية مملوكة بالكامل للشركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية برأسمال مقداره 19000 دينار تدار من قبل مدير عام ومن غاياتها: • تجارة البذور والتقاوي. • تجارة الآلات والمعدات واللوازم الزراعية بالجملة. • تجارة المواد الزراعية بالتجزئة. • تجارة الاسمدة والمنتجات الكيميائية الزراعية بالجملة. • تجارة الادوية البيطرية (مستودع أدوية بيطرية). 2. الموافقة على تفويض مجلس الادارة بمتابعة إجراءات التسجيل لدى دائرة مراقبة الشركات.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rana Al Omari	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rana Al Omari